
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1057
Vil ministeren – idet offentlige myndigheder og private organisationer i de seneste år i 
stigende omfang har gjort brug af advokatundersøgelser, og idet advokatundersøgelser 
er undersøgelser på en klients vegne, der selv bestemmer, hvad advokaten skal og 
ikke skal undersøge, samt på hvilket grundlag undersøgelsen foretages – tilkendegive, 
om ministeren i overensstemmelse med en række anbefalinger vil afgrænse anvendel
sesområdet for advokatundersøgelser nærmere og underlægge advokatundersøgelser 
bedre regulering, f.eks. gennem mere målrettet advokatetisk regulering, jf. anbefalingerne 
i rapporten Retssikkerhed og gennemsigtighed i advokatundersøgelse, af tænketanken 
Justitia, 2022?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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